
Referat af
Ordinrer generalforsamling i Grundejerforeningen Kindvig Enge, fredag den 7.

august 2020

Dagsorden
1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Bestyrelsens beretning om det forlsbne flr
4. Forelreggelse afdet reviderede regnskab for 2019
5. Forelreggelse af kommende 6rs budget.
6. Indkomne forslag.
1 . Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 6r.

8. Valg af 1 suppleant far 2 ir
9. Valg af 2 revisorer, funktionstid 1 ir.
10. Valg af 1 revisorsuppleant, funktionstid 1 ir.
11. Eventuelt.

Ad I Vale af dirieent
Nils Holger Lansen blev valgt. Han bsd velkommen og fortalte at generalforsarnlingen oprindeligt
var indkaldt i april, men mdtte udskydes p& grund af Corona restriktionerne.

Herefter konstaterede han at denne genralforsarrling var lovligl iadkatdt.

Niels Holger prrsentmede bestyrelsen, der alle vm tilstede med undtagelse af Bo Perxson .

Ad 2 Vals a(referent
Henriette Lentz blev valgL

Beretningen er vedlagt som bilag 1

Ingen havde bemrerkninger til beretningen som blev vedtaget med applaus..

Ros fra Majbriu Bjorn Svenson ._ Drosselbakken, til det store arbejde bestyelsen udfsrer.

Ad 4. Forelreegelse af det reviderede reenskab for 2019
Lars Skriver Wiuff fremlagde det reviderede regnskab for 20L9. (Regnskabet er udsendt sammen
med indkaldelsen til generalforsamlingen).

Herefter blev regnskabet godkendt.

Ad S,Forelresgelse af kommqnde irs budset.
Lars Skriver Wiufffremlagde budget for 2020

Budgettet er udsendt sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen.
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Ad 3. Bestyrelsens beretning
Ssren Johansen ft - :'agde bestyrelsens beretning.
Han bsd alle velkommen herunder srerligt til de nye medlemmer af grundejerforeningen.
t huse skiftede ejer i 2019.



Nils Holger bemrerkede at der i punkt 5, stdrr "budgettet for det kommende 8r", det burde retteligt
vrere budgettet for indevrerende ir. Srerligt i ar, hvor mere end halvdelen af aret er giet for budgettet
vedtages.

Mogens Pedersen stillede sporgsm&l om kontingentstsrrelsen, idet det fremgflr af regnskabet, at langt
de fleste penge gir til havnetenovering. Nir havnen er frerdig, mente Mogens Pedersen, at det sfl ud
til at kontingentet kunne nedsrettes.

Det fsrte til en lrengere historisk redegorelse for hvornflr kontingentet var blevet hrevet. Bestyrelsens
fremhrevede, at nir Havnen er fmdig vil der sandsynligvis vrere andre lidt stsrre anlegsprojekter.

I budgettet er fastlagt belsb til etablering af Dige, som blev prresenteret pi generalforsamlingen sidste

ar. Pt er bestyrelsen ved at anssge kommunen om dette.

Grundejerforeningen betaler s&ledes for etablering af diget, og den efterfblgende drift. Driften af diget
forventes at blive beskedent.

Generalforsamlingen bakkede op om alle intiativer, og budgettet blev vedtaget.

Ad 6Indkomne forslag
Bestyrelsen have 4 forslag - de.3 er redaktionelle rndringer:

, $J, stk 2: Parentes med overgangsordning slettes:

a $j, stk 3: "Brev rendres til "brev eller mail"

$3, stk4: "skalskrifteligtfremsendesformandensenest I0dagefor" &ndrestil: Skalvrere
selcrretreren i hende senest 10 dage for generalforsamlingen"

Og et forslag om rendring af stilletiden om sondagen:

$6 stk 1: "Ssn- og Helligdage mellem I0-12" Gndres til "Ssn og heligdage mellem l6-19"

a

a

Dirigenten konstaterede, jf. $3 stk 9....

Stk. 9 Til vedtagelse af beslutning om rendring af lovene kreves. at mindst halvdelen af medlemmerne er til
stede pi generalforsamlingen. og at beslutningen vedtages med mindst 213 af de fremmodte medlemmers stemmer,

...at vi ikke var halvdelen af parcellerne representeret pi generalforsamlingen, og vi derfor ikke
kunne gennemfore en vedtregtsrendring. Med hensyn til det sidste forslag ville dirigenten gerne have
en vejledende udtalelse om hvad forsamlingen synes om forslaget:

Dette fsrte il flere forskellige holdinger, hvoraf ballancen mellem "at have ro i ssn- og heligdagene"
og samtidig "tilstrekkelig flexibilitet til at kunne sl6 grres" blev diskuteret. Der var ikke nogle af de

tilstedevrerende pi generalforsamlingen, der snskede en rndring af reglerne.

De forskellige holdninger tog bestyrelsen til efterretning, og vil herefter oyerveje den videre skrbne
for forslaget.
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Ud over disse to forslag har bestyrelsen modtaget et forslag fra Max ChristiansenfraTjarnevrenget.
Max var ikke tilstede pi generalforsamlingen og kunne derfor ikke prrecisere forslaget. Max har
problemer med vand pfl sin grund, og foresl&r bestyrelsen tager aktion.

Bestyrelsen understreger, at de dren, der ligge pi ens egen grund, er rnan selv forpligtiget til at
vedligeholde.

Forslaget bortfald, da det ikke kunne prreciseres naerrnere.

Ad 7. Valg af 3 bestv-relsesmedlemmer for 2 ir
Pi valg var Ssren Johansen og .Iesper Rikvang - begge snsker genvalg.
De blev valgt med applaus.

Michael Kielstrup var ikke pA ordinrert valg, men onskede at trrekke sig fra bestyrelsen.
Anders Bloch Ssrensen (Engvej 6) onskede at stille op i resten af Michaels valgperiode. Han blev
valgt med applaus. Anders er s&ledes valgt for en I irig periode.

Ad 8. Valg af bestvrelsessuppleanter for 2 ir
Gunhild Larsen var pi valg og onskede genvalg. Gunhild blev valgt med applaus.

Ad 9 Vale af 2 revisorer. funktionstid I ir.
Torsten Ryelund, og Johan Chr. Balslev var pl valg. Begge blev valgt in absentia med applaus.

Lars Skriver Wiuff giver dem besked.

Ad 10. Vale af I revisorsuppleant. funktionsti4 I flr
Lone Kielstrup modtog genvalg og blev valgt med applaus

Ad Il Eventuelt
Ssren orienterede yderligere om 2 projekter

Havneprojketet:
Soren orienterede om havneprojektet. Pt. er Ssren ved at hente tilbud hjem. Prisen pi nedsrettelse af
spunsveg pi ydersiden af molen er imidlertid steget meget. Pt er bestyrelsen ved at hente andre tilbud
hjem. Det er forventningen at etapen om inderhavnen begynder i ar.
Det er imidlertid ikke sandsynligt at projektet bliver helt frerdigt i ir.

Dige til beskyttelse mod stormflod:
Ssren orienterede yderligere om Diget, jf. bemrerkninger under punkt 5.

Steen Engvej 12, spurgte til hvordan det gir med Kommunens planer om kloakering.
Fra Vordinborg Kommunes "Spildevandsplan 2013-2024" fremgir det at Kindvig Enge (strand) forst
bliver kloakeret efter 2024.
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Den

S ign. : Henriette Lentz. referent

bestyrelses medlemmer:

Ssren Johansen,

efu-e@,)4
Den 23. august zazo 

{/x t4r/r*
sign.: Nils Holger Larsen, dirigent
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